
THE HERITAGE RESOURCES ACT
(C.C.S.M. c. H39.1)

**Heritage Sites Designation Regulation,
amendment**

Regulation 99/2009
Registered June 12, 2009

Manitoba Regulation 122/88 R amended
1 The Heritage Sites Designation Regulation, Manitoba Regulation 122/88 R, is amended by this regulation.

2 The Schedule is amended by adding the following after section 123:

Christ Anglican Church, Fort Alexander
124 The building commonly known as Christ Anglican Church (1870), situated on part of River Lot 7 in the Settlement of Fort Alexander (Sagkeeng First Nation), on property legally described as follows:

Deed No. 11575: in the Settlement of Fort Alexander, in the Province of Manitoba, in the Dominion of Canada, and being composed of Lot numbered Seven, in the said Settlement, as shewn on a Map or Plan of Survey and confirmed at Ottawa, the 5th of April, 1892, by Edouard Deville, Surveyor General of Dominion Lands, and of record in the Department of the Interior; containing by admeasurement Two hundred and fifty-six (256) acres, more or less; Excepting thereout the surveyed Public Road one chain in width crossing the said land.

June 8, 2009
8 juin 2009

**Minister of Culture, Heritage, Tourism and Sport/
Le ministre de la Culture, du Patrimoine, du Tourisme et du Sport,**

Eric Robinson

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LES RICHESSES DU PATRIMOINE
(c. H39.1 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine

Règlement 99/2009
Date d'enregistrement : le 12 juin 2009

Modification du R.M. 122/88 R
1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine, R.M. 122/88 R.

2 L'annexe est modifiée par adjonction, après l'article 123, de ce qui suit :

Christ Anglican Church, Fort Alexander
124 Le bâtiment connu sous l'appellation « Christ Anglican Church » (1870), sis sur une partie du lot riverain 7 de l'établissement de Fort Alexander (Première nation de Sagkeeng) sur le bien-fonds dont la description officielle est la suivante :

Acte scellé numéro 11575 : dans l'établissement de Fort Alexander, au Manitoba, Canada, composé du lot 7, situé dans l'établissement, ainsi que l'indique la carte ou le plan d'arpentage confirmé à Ottawa le 5 avril 1892 par Édouard Deville, arpenteur en chef des terres fédérales, dans les registres du ministère de l'Intérieur; ledit bien-fonds comprenant plus ou moins 256 acres; à l'exception d'une chaîne de la voie publique arpentée qui traverse le bien-fonds.

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba